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Emne: Referat 

Mødedato 
10/3 2025 

Mødelokale 
Mødelokale M1 

Mødetidspunkt kl. 
18.00 

Sluttidspunkt kl. 
20.00 

 
Deltagere 
Forældrevalgte: Célia Le Gouil, Pia Gasberg, Peter Simonsen, Ruby Hjort, Rasmus 
Hartvigsen, Susan Petersen, René Krogh  
Eleverep: Adam Farah 9.B (formand elevrådet) og Marta Mühlemann 9.A (næstformand 
elevrådet) 
Medarbejdere: Yuki Winther Henry Hansen 
Ledelse: Jesper Bruselius, Lone Villemoes 
 
Afbud: 
Celia, Adam,  
 
Referent 
Jesper Bruselius 

Journalnr. 
17.01.01-G01-1-24 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden (2 min) Godkendt. 
 

2. Nyt fra (15 min) 
- Formand / næstformand. Intet 
- Ledelse. Vi venter spændt på at den nye legeplads ved Spiren, bliver sat 

i gang. Kommunale ejendomme går snart i udbud mht vores byggeri til 
udskolingen.  

- Elever. Vi er i gang med at planlægge mellemtrinsfesten. Der er 
emneuge/projektuge for hele skolen. 

- Forældrene. Det har været udtrykt fra et forældremøde, at det er svært 
at stilles med tre forskellige ”boder”, hvor der laves en enkelt bod til 
Markedsdagen. 

- Medarbejdere. I gang med vores Sønderby i indskolingen og blev startet 
op af borgmester Lone i morges. I udskolingen kom vi også 
ekstraordinært godt fra start i dag (projektuge og dermed 
projektformulering), overemnet hedder ”Balance”.  

- Vandrørene. Spørgsmål til klassepraktikker 
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Fra et møde på en daginstitution, er der kommet forlydende om, at der 
skal være en stor institution ved Skovgården (Savværket) om to-tre år.  
 

3. Forslag om muligheden for adgang til gratis bind på elevtoiletterne (20 
min) 
På sidste møde blev det foreslået, at der stilles hygiejnebind til rådighed for 
eleverne og at der er tilgængelige på elevtoiletterne. 
Der ønskes en drøftelse heraf. 
 
Skolens leder orienterede om, at piger på skolens ved, at der er bind på 
kontoret, hvis man mangler. Vi taler videre til næste møde. 
 

4. Antimobbestrategi (20 min) bilag 
Jf. lovgivningen, skal skolens antimobbestrategi gennemgås og godkendes 
hvert år. 
 
Drøftet i skolebestyrelsen og godkendt. 
 

5. Trafik omkring skolen 
På sidste møde blev det drøftet, om der skal indføres en ”Hjertezone” 
omkring skolen. 
LV har indhentet flere erfaringer fra skoler, som allerede har en 
”Hjertezone” omkring skolen. Det overvejes desuden, om bestyrelsen skal 
sende brev til beboere på Søndermarksvej om ikke at parkere på vejen i 
tidsrummet 7.40 – 8.05. 
LV har siden sidste møde skrevet til alle forældre vedr. brug af ”kys og kør”. 
Forslag om at etablere en kampagne for at få flere børn til at gå / cykle i 
skole. Belønning. Trafiktælling? Vandrepokal? Måske ny tradition? 
Næste skridt? 
 
Skolebestyrelsen ønsker at afprøve ”gulerodssystemet” for en eventuel 
”Hjertezone”. At motivere eleverne, som derved kan påvirke forældrene. En 
trafiktælling kan være et udgangspunkt for et større initiativ, en kampagne 
som fx kører en måned og med skolebestyrelsen som afsender. Elevrådet 
kan også inddrages.  
Der nedsættes en gruppe med Peter, Pia og Susan, der kommer med et input 
til kampagnen.  

 
6. Princip for orden og trivsel (10 min) bilag 

Drøftet på sidste møde. 
Til godkendelse. 
Godkendt. 
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7. Markedsdagen den 14/6 kl. 10-13 (20 min) 

Markedsdagen afholdes i år den 14/6 kl. 10-13. 
Fra skolen deltager alle medarbejdere og klasserne fremviser elementer af 
hvad de har arbejdet med. 
Selve markedet er drevet af forældrene med bestyrelsen i spidsen og det 
anbefales derfor, at der sendes informationsmateriale ud og at 1 eller 2 fra 
bestyrelsen sætter sig i spidsen for afvikling af markedet. 
 
Der sendes indbydelse ud i marts og en påmindelse efterfølgende. Pia og 
Ruby afholder infomøde om Markedsdagen for klasserådene d. 2. april fra 
17.00-18.00. 
 
 

Bilag: 
- Antimobbestrategi 
- Princip for orden og trivsel 

 


